
Zrtrpisnica
z piitnfsteho zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva v Radoli

konan6ho dfia 19.12.z0rc od 17.00 hod. na Obecnom rfrade v Radoli

Pritomnf:
lng. Anton Tkedik, starosta obce
Poslanci: Ing. Viera Andelov6,Ing. Juraj Janik, lng. Ivan Kocfr, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef
Macri5, Ing. Emilia Meriadovi, Ing. Andrea Schmidtovi, JdLn Sustek
Dal5f pritomni:
Bc. Katarina Ad6mkov6, hlavni kontroldrka obce,
Alena Franekovd, zapisovateika,
Mgr. Vladimir Flrom6dka, riaditef ZS s MS, Radol'a 326.
Prezendnilistina tvori prilohu d. 1.

N6wh progrcmu rokovania obecndho zastupitel'stva uvedenli v pozvinke:
1. Otvorenie
2. Schv6lenie progmmuzastupitel'stva
3. Urdenie ndvrhovej komisie, overovatelbv zilpisnice
4. Kontrola uzneseni
5. iiadosf Zakladnej Skoly s materskou Skolou Radol'a 326 o nafienierozpodtu na

originilne kompetencie /'
6. Rozpodtove opatrenie 8.512016
7 - N6vrh na vysporiadanie pozemkov pod budovou obecn6ho tiradu
8. Auditorski spr6va pre obecn6 zastupitel'stvo a starostu obce Radol'a z overovania

konsolidovanej irdtovnej zdvierky k 31. 12. z}fi
9. Dodatok d. 4 k V5eobecne zbvdmemunariadeniu obce Radol'ai:. ll2Al3 o urdeni

vy5ky dot6cie na prev6dzku a mzdy na dietaJLraka 5k0l a Skolsklich zaiadeni na
rizemi obce Radol'a - nivrh

10. Rozhodnutie o neuplatflovani programovej Struktriry v rozpodte obce
1 l. Odbornd stanovisko hlavnej kontrol6rky k nfvrhu rozpodtu na roky 2017 - 2019
12. Rozpodet obce Radol'a na rok 2017
13. Pl6n kontrolnych dinnosti hlar,nej kontrol6rky pre Obec Radola na 1. polrok2017
14. Inform6cia hlavnej kontrol6rky obce Radofa o vykonanej kontrole (. 4120t6,512016
15. Ziadosf Milana ielku a Ing. BoZeny ielkovej o spevnenie pristupovej komunik6cie

lokality Dolinky
16. Vyjadrenie obce k projektu SLOVAK TELEKOM, a. s. na vybudovanie optickej siete

v obci
17. Vyuiitie budovy 5f Radot'a v Riekach sup. d. 341
18. Rdzne
19. Diskusia
20. Ziwer

K bodu 1

Zasadnutie Obecneho zastupitel'stva v Radoli otvoril a viedol Ing. Anton Tk66ik, starosta obce.
Privital viet\iich pritomnlich. Starosta obce kon3tatoval, Ze podet pritomn;fch poslancov je 5est".
Zasadnutie obecndho zastupitel'stva je uzna^5ania schopne a m6Ze pokradovat' podl'a
jednotliqirch bodov programu. Nepritomni: Ing. Jvan Kocur, Ing. Peter Kubik, Eubo5 Supol.

K bodu 2
Po obozn6meni s jednotliqimi bodrni programu uvedendho v pozvdnke, starosta obce vyzval
pritomnych o ndvrhy na doplnenie bodov programu. Zo strany poslancov neboli podand
doplfiujirce ndwhy.



Hlasovanie:
za'. 6 (Ing. Viera Andelov6, Ing. Juraj Janik, Ing. Jozef Macir5, Ing, Emilia Meriadovi, Ing.
Andrea Schmidtovi, J6n Sustek)
proti: 0, zdriali sa: 0 (hiasovalo 6 poslancov)
Obecne zastupitel'stvo hlasovanim schv6lilo program rokovania dila 19. 12. 2Arc uvedeny
v pozv6nke bez zmeny.

K bodu 3
Urdenie nivrhovej komisie a overovatel'ov zdpisnice:
N6vrhov6 kornisia v zloilerri: Ing. Emilia MeriaEovii, J6n Sustek
Overovatelia z6pisnice v zloZeni: ing. Viera Andelovd, Ing. Juraj Janik
Hlasovanie:
Za: 6 {Ing. Yiera Andelovd, Ing. Juraj Janik, Ing. Jozef Mac[S, Ing. Emilia Meriadovi, Ing.
Andrea Schmidtov'6, I in Sustek)
proti: 0, zdrLali sa: 0 (hlasovalo 6 poslancov)
Starosta obce kon5tatoval, Ze niiwhov6 kornisia a overovatelia z6pisnice boli schvrileni.

K bodu 4
Starosta obce predital uznesenia za zasadnutia obecndho zastupitel'stva zo dila 26.09.2}rc.
Informoval o ich plneni po jednotliqich bodoch. Zo strany poslancov neboli Liadne doplfujrice
otazky ku kontrole uznesenia. Podas rokovania k Strrrtemu bodu programu sa dostavili Ing.
Peter Kubik a Ing. Ivan Koctr. Podet prftomnlfch poslancov"ie 8.

K bodu 5

Starosta obce predloZil poslancom Ziadost' Zi*ladnej 3ko1y s materskou Skolou Radola 326
o dofinancovanie na originflne kompetencie z dOvodu navy5enia mzdoqjzch n6kladov od 1. 9.

ZArc. Tvori prilohu d. 2.

Starosta obce dal hlasovat' za moZnost'vysttipif Mgr. Vladimirovi Fkom6dkovi, riaditel'ovi ZB
s MS, Radolla 326ktomuto bodu programu.
Hlasovanie:
Za: I (Ing. Viera Andelovi, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocir, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef
Macir5, Ing. Emilia Meriadov6,Ing. Andrea Schmidtovf, Jdn Sustek)
proti: 0, zdrilaLi sa: 0 (hlasovalo 8 poslancov)
Starosta obce kon5tatoval, obecnd zastupitel'stvo schvdlilo udelenie slova Mgr. Vladimirovi
Flromddkovi, riaditelbvi Z6kladnej Skoly s materskou Skolou v Radoli.

Mgr. Vladimir Hromddka, riaditef ZS s MS, Radof a326 -rozpodet Skoly je nastaveny natesno,
nerdtalo sa so zqi5enim miezd zamestnancov v Bkoistve od 1. septembra 2A16. PoZadujeme
navy5it' o 1500 Eur.
Starosta obce - od septembra majir pracovnici v Skolstve vySSie platy. Optit'sa md o to postarat'
obec. Stdt tvrdi, 2e mime viac financii z podieloqfch dani a m6me na to. Je pravda, Ze

podieloqfch dani sme tento rok dostali viac ako bol predpoklad v prognbze na rok 2016.
Rozpodet v prospech originiilnych kompetencii v Skolstle uprawje viacero samosprdv.

Hlasovanie:
Za: 8 (Ing. Viera Andelovd, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Koctr, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef
MacirS, Ing. Emilia Meriadov6, Ing. Andrea Schmidtovi, J{n Sustek)
proti. 0, zdrLali sa: 0 (hlasovalo 8 poslancov)

Starosta obce konltatoval, ie obecn6 zastupitel'stvo schvflilo dofinancovanie n6kladov na
origin6lne kompetencie pre rok 2016 vo vjzlke 1500 Eur.



K bodu 6
Starosta obce -predloiil poslancom Rozpodtovd opatrenie 6. sZ}rc. V prijmovej 0asti
v kapitol6ch ZS s VtS lUa form6lne divame na poriadok realitu v zAkladnej 5ko1e, ktoru zo
sffany obce nevieme a ani nesmieme nijako ovplyvnit'. Do rozpodtu obce zapojime
hospod6rsky qisledok z minuldho roku na sp,l6tky tveru. Vo qi,davkovej dasti je riprava
nikladov na Stridiu plinovandho pavil6nu MS, fresrivajri sa financie aj z d'aliich kapitol
rozpodtu na miestne komunik6cie. Urobili sme konelne po Styridsiatich rokoch cestu cez
Zi*uadky najlep5ie ako sa dalo. Chladiaci box do Domu smirtku mdm v pl6ne zaktryit v prvom
kvart6li 2017. Podl'a vy5ky podieloqfch dani v mesiaci december budeme mat' aj v roku 2016
kladny hospod6rsky qfsledok. Rozpodtovd opatrenie d.512016 s komentdrom tvori prilohu d.3.

Starosta obce predloLil nixrh na uznesenie v zneni: Obecne zasfupitel'stvo prerokovalo ndvrh
rozpodtovdho opatrenia (:. 5 120 16.
Obecnd zastupitelstvo schvaluje pouZit' qisledok hospodirenia zarak2015 na spl6tku fveru.
Obecnd zastupitelistvo schvaluje rozpodtove opatrenie L 512Arc.
Hlasovanie:
Za: 8 (Ing. Viera Ande1ov6, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocfr, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef
Macri5,Ing. Emilia Meriadovi,Ing. Andrea Schmidtovf, .I6n Sustek)
proti: 0, zdrilaii sa: 0 (hlasovalo I poslancov)
Starosta obce kon5tatoval, 2e obecnd zastupitel'stvo schvililo Rozpo[tove opatrenie d. 5/2016.

K bodu 7
Starosta obce informoval o moZnosti vysporiadania pozemkov pod budovou Obecneho irradu.
V nedivnom obdobi starostu kontaktovala vlastniEka qiznamnej dasti pozemku pani
Povaianovr{. PredbeZni navrhovand cena zar* je 30 Eur a za doteraj5ie uiivanie pozemku od
roku 1956, alebo od roku 1955, kedy sa stavba budovy zadala, mimosridne vyrovnanie 5000
Eur, tj. asi 80 Eur za rok. Dal5ie pozemky vlastnia pani Jelefiov6 a pdn Halvof,. Jednu parcelu
171202 s qimerou 7A m2 vlastni aj obec. Po Sest'desiatich rokoch by sa patrilo s pozemkami
niedo urobit'. Vysporiadanie pozemkov by uvol'niio obci ruky pri nakiadani s budovou
obecndho riradu (napriklad rekon5trukcia, vystavba parkovacich miest pred uradom atd'.).
Ing. Ivan Kocur * ak je viac pozemkov a vlastnikov musime zvitiit, di ideme pozemky rie5if
komplexne alebo diastkovo. Treba zistif, di existujri nejakd zinnamy o stavbe budovy. Tak6to
stavba nemohla b1.t' postavend na dierno. Musime sa bavif o konkrdtnych qimer6ch. Parcely
sir v stave bez identifikicie, nemdieme lysporiadat' len podielovo, pozemky v tomto stave
zasahujri aZ pod cestu. Treba dat'urobit'geometrickd zameranie, aby sme rnali istotu, do

kupujeme. Mdiu byf rozdiely vymer. Mali by sme rie5it' pozemky komplexne. Oslovme aj pani
Jelefiovri a d'alSich vlastnikov. Mali by sme rie5it'na stavebnej komisii.
Ing. Emilia Meriadovd - mali by sme pozemky ziskat do vlastnictua obce"

Ing. Juraj Janik - nemali by sme kupovat', do nevieme presne. Nevieme hranice pozemku.
Vlastnik musi daf urobit'geometrickd zameranie. Malo by sa individu6lne rokovat' s vlastnikmi
pozemkov.
Obecnd zastupitefstvo poveruje predsedu komisie pre vystavbu a Zivotnd prostredie zvalat
zasadnutie k tdme vysporiadania pozemkov v termine do 31. A1. 2017 .

Hlasovanie:
Za: ? (lng. Viera Andelovd, Ing. Ivan Kocir, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef Macir5, Ing. Emilia
Meriadovi, Ing. Andrea Schmidtovd, J6n Sustek)
proti: 0, zdrilali sa: 1 (Ing. Juraj Janik). Hlasovalo 8 poslancov.

K bodu 8

Starosta obce predloZil poslancorn k nahliadnutiu Auditorsku sprdw pre obecnd zastupitelistvo
a starostu obce Radol'a z overovania konsolidovanej irdtovnej ziwie*y k3l. 12. 2015
vypracovanu nez6vislou auditorkou Ing. Darinou Palatickou. Sprdva je sirdast'ou riItovnej
zixierky 2arck2015.



Obecne zastupitelistvo berie na vedomie Auditorskf sprdvu pre obecnd zastupitetr'stvo a starostu
obce Radol'a zoverovania konsolidovanej irdtovnej zdvierky k31. 12. iOtS r.ypracovanir
nezAvislou auditorkou Ing. Darinou Palatickou.

K bodu 9
Starosta obce - vzhl'adorn na to, Le v rozpodte ni6me nawhnutf sumu, ktor6 vych adzajtc
z nasledujriceho nivrhu vleobecne zdvazneho nariadenia vych6dza ako prekrodend, chcem
poiiadat o schvdlenie. Organiz6cidm pdsobiacim mimo obce aj nad'alej neprispievarne.
Dodatok d. 4 k Vleobecne zdvinnemu nariadeniu obce Radol'ai:. 112013 tvori prilohu d. 4.
Hlasovanie:
Za:8 (Ing. Viera Andelov6, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocrir, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef
MacirS, Ing. Emilia Meria6ov6, Ing. Andrea Schmidtavi, J/n Sustek)
proti: 0, zdriali sa: 0 (hlasovalo 8 poslancov)
Starosta obce kon3tatoval, Ze obecne zastupitelistvo schvflilo Dodatok f. 4 k VSeobecne
zixdzndmu nariadeniu obce Radota (,. ll20l3 o urdeni rySky dotricie na prevhdzku a mzdy na
dietalLiaka Skdl a Skolskl1;ch zariadertt nauzemi obce Radofa v zmysle predloZendho n6whu.

K bodu 10
Starosta obce poZiadal poslancov o schvflenie predkladania rozpoitu Obce Radol'a na roky
20L7,201 8, 2019 v zmysle novely zhkona(). 58312004 Z. z. o rozpo6tovych pravidl6ch uzemnej
samosprfvy a o zillene a doplneni niektorych z6konov v zneni neskor5ich predpisov bez
progmmovej Struktriry.

Hlasovanie:
Za.8 (Ing. Viera Andelov6, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocirr, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef
Mact5, Ing. Emilia Meriaiovi, lng. Andrea Schmidtovd, Jin Sustek)
proti: 0, zdrlali sa: 0 (hlasovalo 8 poslancov)

K bodu 11

H1avni kontrol6rka obce Bc. Katarina Adrimkov6 predloZila poslanom Odbornd stanovisko
k ndvrhu rozpodtu na roky 2017 1019. Tvori prilohu d. 5.

Otrecn6 zastupitel'stvo berie na vedomie Odborn6 stanovisko hlavnej kontrol6rky k n6vrhu
rozpodtu na roky 2017 - 2A19.

K trodu 12

Starosta obce zaslal poslancom ndvrh rozpodtu obce na rok 2Afi. Odporuda schvrilit' podl'a
predloZenej Struktriry. Z'6vdzne Statistickd irdaje - podiel obci na vynose dane z prijmov
fyzicklfch os6b pre rok2017 do df,a spracovania nfvrhu rozpodtu neboli zverejnend ,vychhdzali
sme zo skutodnosti roku 2016.
Ing. Andrea schmidtov6 - predo sme nerobili rozpodet skdr, robime na doraz.
Starosta obce - vysvetlil situ6ciu, progn6zy boli zverejnend neskoro, mali sme urdend priority.
Podstatnd je vyhnrit' sa rozpoitovdmu proviz6riu a reagovat' v r6mci moZnosti na to, io
,,vyskodi" polas roku. Schvtieny rozpoiet upravime rozpodtovymi opatreniami.
Jdn Sustek - v rozpodte sf vy5Sie mzdy a dohody oproti minul6mu roku.
Starosta obce - pri odchode do dOchodku patria urditd n6leZitosti, napolitane je aj na znrcny
v z6konoch o verejnej spr6ve. M0Zeme fuibat'medzi jednotliqirmi poloikami. Treba sa pytat'.
Ndklady na rryvoz komun6lneho odpadu idri hore, za separovany zber od jirla neplatime. T+T
vykondva zvoz vyseparovanych zloLiek odpadu, ale financuje spolodnost' ENVI - PAK,
s ktorou m6 obec uzatvorent zmlul,u. Rozpodet obce Radol'a na rok 2\fi fion prilohu d. 6.



Hlasovanie:
Za:1 (Ing. Viera Andelov6, Ing. Juraj Janik, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef Macri5, Ing. Emilia
Merialovi, Ing. Andrea Schmidto v6, I 6n Sustek)
proti: 0, zdrilali sa: 0 (hlasovalo 7 poslancov)
Starosta obce konltatoval, Ze obecn6 zastupitel'stvo schvililo Rozpodet obce Radol'a na rok
20t7.
Podas rokovania k tomuto bodu programu sa dostavil do rokovacej miestnosti obyvatell obce

Peter Kultan.

K bodu 13

Bc. Katarina Ad6mkov6 predloZila na schv6lenie Pl6n kontrolnfch dinnosti hlavnej kontroldrky
pre obec Radol'a na obdobie 1. potrok 2017. Tvori prilohu d. 7. Pl6n kontrol na prry polrok
2017 bude zarnerany na kontrolu plnenia prijmov a derpania qidavkov rozpodtu
v podmienkach obecnej samospriivy sirvisiacu s pripravou spracovania stanoviska
kZixere(ndmu irdtu obce Radol'a, pri vynakladani finandnych prostriedkov, na kontrolu
vedenia a nakladania so socidlnym fondom a dodrZiavanie zikonov. V rdmci qikonu
metodickej kontroly bude vykonrivaf kontrolu aktuilnosti vybranych vleobecne z5v.d,znych

predpisov a d'alSie kontroly uveden6 v dokumente.

Hlasovanie:
Za: 8 (Ing. Viera Andelovf, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocir, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef
MactrH, Ing. Emilia Meria6ov6,Ing. Andrea Schmidtovd, Jin Sustek)
proti: 0, zdriali sa: 0 (hlasovalo 8 poslancov)
Obecnd zastupitelistvo schvaluje Pl6n kontrolnych dinnosti hlavnej kontroldrky pre obec
Radol'a na obdobie L polrok 2017

K bodu 14

Bc. Katarina Adamkov6, hlavna kontrolorka obce predloZila poslancom Zinnam o qisledku
n6slednej finandnej kontroly L. 412016 a 512016. Tvoria prilohu d. 8.

Predmetom kontrol bola kontrola hospodarenia s majetkom obce vo vzt'ahu k platnj'm
n6jomnlim zmluvfm od ich vzniku, prendjom nebytovych priestorov a pozemkov v majetku
obce a kontrola sprdvnosti vedenia a nakladania s pokladnidnou hotovost'ou obecndho ixaduza
obdobie od 1.1.2015 do 30. 06.2016.

Obecnd zastupitelistvo berie na vedomie Zianam o vysledku nrislednej finandnej kontroly d.

412016 a5DAfi.

K bodu 15
Starosta obce predital text Ziadosti rodiny ielkovej, v ktorej opakovane Ziadali o spevnenie
pristupovej cesty k pozemkom v lokalite Dolinky. Tvori prilohu d. 9. Problematika uZ bola
prerokovand na zasadnuti dira 27. A6. 2016. Obecn6 zastupitel'stvo prijalo uznesenie d.

118i2016, ktorym poverilo Obecnlf irad v Radoli zahrnfit' do rokovania so Slovenskjrm
pozemkovym fondorn parcelu L nSAn a aj d'al5ie parcely, ktor6 sri vyuZivane ako cesty

v katastrilnom tzemi Radol'a, Od vtedy sa legislativa nezmenila. Vypracovanie znaleckdho
posudku na tieto parcely, zmena irzemndho pkinu a ani odkirpenie t-ichto parciel do vlastnictva
obce nie sir prioritami rozpodtu. Vzhfadom nato, ie v pripade opakovane prerokovdvanej cesty

nejde o majetok obce Radofa, nie je rnoZnd do irpravy tejto cesty investovat'.

Obecn6 zastupitefstvo berie na vedomie Ziadost' Milana eeku a Ing. BoZeny Cekovej
o spevnenie pristupovej komunikdcie lokality Dolinky. Uznesenie d. 118/2016 zo dila 27. 06.
2016 zostila v platnosti.



K bodu 16
Starosta obce predloiil poslancom Ziadost'o vyjadrenie k projelrtu stavby Slovak Telekom, a.
s., k1or6 rieii vybudovanie optickej siete v obci Radol'a. Ypopise stavbyuvddzajnpopis trasy
qirkopov, poiita sa s vybudovanim aj norn-ich nadzemnlrch vedeni.
Ing. Emilia Meriadov6 -vildy je dobrd zemfle vederiie s uloZenim volhej chrdnidky na vedenie.
Ing. Andrea Schmidtovf - na ulici Pod Dubravkou, ale aj v inych uliciach s[ uvolhend k6ble.
Ani po opakovanlirch upozorneniach Slovak Telekom nevykonal upevnenie kriblov.

Obecnd zastupitel'stvo poveruje komisiu pre vystavbu a iivotnd prostredie prerokovat'iiadost'
spolodnosti SLOYAK TELEK0M, a. s. na vybudovanie optickej siete.

K bodu 17
Starosta obce informoval o ukondeni nijomndho vzt'ahu v nebytov.ich priestoroch v budove
sfpisnd dislo 341 od 01. rc.2016. Priestory sri prazdne, vypratand avletky pohl'ad6vky boli
v zmysle dohody a platndho uznesenia vyplatene do posledndho eura. Budova je temperovan6
a pravidelne monitorovand pracovnikom p6nom Feriancom " Zatial bola na oUt tiuOt. jedna
ziujemkyia. Na irEely previdzkovania fitness by bola nevyhnutn6 vyznamnlinvesticia - Satne,
sprchy, toalety ... aby vdbec mohla prev6dzkovat. Znalne odpudiqf vonkajii vzhl'ad
samozrejm e znlbaje moZnosti vyuZitia.
Ing. Emilia Meriadov6 - z eurofondov by mal byt' otvoreny projeld rn zateplenre budov, nevie
do kedy je vltzva.
Starosta obce - viii5ina vyziev mdteraz otvoreny charakter (teda Ziadosti sa podavajri kfm sri
k dispozicii alokovane financie). Bez rielenia rekonltrukcie strechy nie je moZnd robit'viiisiu
investiciu budovy, rovnd strecha je rozsiahla a stli?m srivisi velkd riziko poruchy.
Ing. Ivan Kocrn - ii sa robil nejafti prieskum vyriZitia. V minulosti bolo prijate uznesenie
o pren6jme strechy. Uznesenie by sme mali zruiit'.
Jdn Sustek * p6n do robi nadstavby bytow-ich domov v Kysuckom Novom Meste mal
v minulosti z6ujem o budovu.
Starosta obce - mali by sme vytypovaf molnosti vyuZitia, pripadne urobit'anketu. Najbliilie
zasadnutie obecndho zastupitel'stva orientovat' do budovy na ihrisku, aby sme videli reiiiny stav
budovy.
Do diskusie k tomuto bodu programu sa prih}isil Peter Kultan.
Hlasovanie:
Za: 8 (Ing. Viera Ande1ov6, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocirr, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef
Macri5, Ing. Emilia Meriadov6, Ing. Andrea Schmidtovit,l6n Sustek)
proti: 0, zdrLali sa: 0 (hlasovalo 8 poslancov)
Starosta obce kon5tatoval, obecnd zastupitel'stvo schv6lilo udelenie slova Petrovi Kultanovi.
Peter Kultan - navrhuje drahSie riesenie, ale efektivnej5ie, vyhldsit' sirt'aZ. Inf rozsiahly arcitl
v obci nem6me, treba vyuZit' potencidl.

Obecnd zastupitelstvo schval'uje ndvrh starostu obce usporiadat'najbliZ5ie zasadnutie obecn6ho
zastupitel'stva v priestoroch budovy v Riekach sripisn6 dislo 341, kde budir prerokovan{
moZnosti jej vyuiitia.
Hlasovanie:
Za.7 (Ing. Viera Andelovil, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocir, Ing. Peter Kubik, Ing. Emilia
Meriadov6, Ing. Andrea Schm idto v6, I hn Sustek)
proti: 0, zdrZali sa: 0 (hlasovalo 7 poslancov)

K bodu 18,19

Starosta obce pod'akoval rodine Schmidtovej za stromdek, kloqf je umiestneny
v Stepnici. DaHie stromdeky daroval vybor pozimkoqich spolodenstiev.



- Na webovej str6nke obce bude k dispozicii novy mapovy portril.
- Chlapci potas akcie na Luciu po5kodili v s6le erb obce. Je to prejav hrubej neucty vodi

obci - ERB je z6kladnym symbolom obce. Obec nem0Ze taketo aktivity podporovat'.
Bola to posledni akcia tohto charakteru s materidlnou podporou zo strany obce.

- K pristavbe materskej Skoly - sme v situricii, ked' nespif,ame parametre, kord by
podporili rispeSnosf projektu, nemfune do3tatok deti, qfzva nem6 byt poslednd, je
5anca, Ze sa df lfmto smerom uberaf. Po novom roku uvidime, ak6 budu rnlhl'ady.

- Ing. Peter Kubik - informoval pritomnirch o posunutych terminoch stavby dialhice.
Pripravujir sa peticie, do ktorych budir zapojeni podnikatelia a do najviac obyvatelbv.

- Ing. Peter Kubik - predseda komisie pre financie a soci6lne veci odporuda nalySenie
platu starostovi obce oproti sudasndmu stavu o 19 o/a ad L januhra2017.
Hlasovanie:
Za: 8 (Ing. Viera Andelovd, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Koctr, Ing. Peter Kubik, Ing.
Jozef Macri5, Ing. Emilia Meriadovi, Ing. Andrea Schmidtovd, J6n Sustek)
proti: 0, zdrLali sa: 0 (hlasovalo 8 poslancov)
Obecne zastupitel'stvo schvaluje zvylenie sirdasneho platu starostu obce o 19 9/o od l.
janud:ra 2017.

K bodu 20
VSetky body schvilleneho programu zasadnutia Obecneho zastupitefstva v Radoli boli
prerokovand. Niklo z pritomnych poslancov nemal Ziadne pripomienky. Starosta obce ukondil
rokovanis obecneho zastupitel'stva. Pod'akoval pritomnym za trdast'. Budrice zasadnutie
obecndho zastupitefstva sa bude konaf 9. janudra 2017. eas ukondenia rokovania o 19,40 h.

Zapisala: Alena Franekov6

Overovatelia z6pisnice

Ing. Juraj Janik
(""-"

Ing. Viera Andelov6

,*'.. , ,,,..*"'r-. i l-'"i

.. . r'{ '\
-:l tr

I,t
t ^,.
ifi,!rf !?
IJ

.,.,..d

Ing. Anton TkAf ik
starosta obce


